
   PROTOKÓŁ Nr LI/51/2022

                 z posiedzenia Komisji Budżetu i Finansów

          w dniu 19.12.2022r.

Naradę prowadził  z-ca Przewodniczącego Komisji  Budżetu i  Finansów p.  Andrzej 

Pedrycz.  Obecni  byli  członkowie  Komisji  Budżetu  i  Finansów  według  załączonej  listy 

obecności,  Wójt Gminy – T. Lato, Z-ca Wójta – M. Dolezińska – Włodarczyk,  Skarbnik 

Gminy  –   R.  Szechnicki,  Sekretarz  Gminy  –  Z.  Zagdański,   Kierownicy  referatów: 

Budownictwa  i  Gospodarki  Przestrzennej  -  D.  Korczyński,  Rolnictwa,  Gospodarki 

Komunalnej i Ochrony Środowiska – A. Kucmin, Promocji i Rozwoju Gminy – A. Borycka, 

Porządek obrad przedstawiał się następująco:

1. Otwarcie posiedzenia.

2. Stwierdzenie quorum.

3. Przyjęcie porządku obrad.

4. Zatwierdzenie protokołu Nr L/50/2022 z poprzedniej Komisji.

5. Projekty uchwały w sprawie:

a. zmiany uchwały budżetowej Gminy.

b. zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Masłow na lata 2022-2029.

c. zmiany uchwały nr XLIV/443/2017 Rady Gminy Masłow z dnia 28 grudnia 2017 

roku w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej dla Powiatu Kieleckiego w latach 

2018- 2023.

d. udzielenia pomocy rzeczowej dla Powiatu Kieleckiego. 

e. udzielenia pomocy finansowej dla Gminy Górno.

f. zmiany Uchwały NR XLIV/453/2022 Rady Gminy Masłów z dnia  24 marca 2022 

roku w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i  Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na rok 2022.

g. uchwalenia  Gminnego  Programy  Profilaktyki  i  Rozwiązywania  Problemów 

Alkoholowych  oraz Przeciwdziałania Narkomanii na lata 2023 – 2026.

h. wyrażenia  zgody  na  ustanowienie  służebności  przesyłu  na  działce  nr  208/2 

połozonej w Ciekotach stanowiącej własność Gminy Masłów.

i. wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie działek położonych w Dąbrowie.



j. wyrażenia zgody na zawarcie umowy o świadczenie usług w zakresie publicznego 

transportu zbiorowego o charakterze użyteczności publicznej  na terenie Gminy 

Masłów.

6. Sprawy inne.

7. Zakończenie obrad

Ad.1 Otwarcie posiedzenia. 

Stosownie do § 65 Statutu Gminy Masłów przyjętego uchwałą Nr XXV/282/2020 

Rady Gminy Masłów z dnia 29 października 2020 r. (Dz. Urz. Woj. Świętokrzyskiego poz. 

3838) w dniu 19 grudnia 2022 o godzinie 13:00 w trybie hybrydowym (stacjonarno – zdalnym) 

odbyło się wspólne posiedzenie:

- Komisji Budżetu i Finansów,

- Komisji Ochrony Środowiska, Gospodarki Nieruchomościami i Rolnictwa,

- Komisji ds. Inwestycji

- Komisji Oświaty, Kultury, Pomocy Społecznej i Promocji Gminy

Posiedzenie  otworzył  i  obradom  przewodniczył   Z-ca  Przewodniczącego  Komisji 

Budżetu i Finansów

Ad.2 Stwierdzenie quorum.

W dzisiejszym posiedzeniu  uczestniczy  4  z  6  osobowego  składu  Komisji,  co  jest 

podstawą do podejmowania prawomocnych uchwał.

Lista obecności stanowi załącznik Nr 1 niniejszego protokołu.

Ad.3 Przyjęcie porządku obrad.

Nie zgłoszono uwag w tym punkcie

 

GŁOSOWANIE

Za-4; przeciw- 0; wstrzymujących się- 0; brak głosu – 0; nieobecni – 2
Głosowanie imienne:
Za (4)
Ryszard Filipowicz, Ryszard Szymczuch, Piotr Zegadło, Andrzej Pedrycz,

Nieobecni (2)

Tomasz Ksel, Zenon, Adam Pedrycz



Ad.4 Zatwierdzenie protokołu  Nr L/50/2022 z poprzedniej Komisji. 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów, poinformował, że nie wpłynął 

żaden wniosek w sprawie treści zawartych w protokole.

GŁOSOWANIE

Za-4; przeciw- 0; wstrzymujących się- 0; brak głosu – 0; nieobecni – 2
Głosowanie imienne:
Za (4)
Ryszard Filipowicz, Ryszard Szymczuch, Piotr Zegadło, Andrzej Pedrycz,

Nieobecni (2)

Tomasz Ksel, Zenon, Adam Pedrycz

Komisja zatwierdziła Protokół nr L/50/2022 z poprzedniego posiedzenia Komisji 

Budżetu i Finansów.

13.20 – radni- Z. Pedrycz oraz T. Ksel dołączają do obrad Komisji.

Ad.5a Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy.  

Projekt  uchwały przedstawił  Skarbnik  Gminy.  Szczegółowo omówił  zmiany,  które 

wpłynęły na zmianę uchwały budżetowej dotyczące poszczególnych zadań realizowanych w 

ramach  bieżącego  budżetu  gminy  Masłów.  Poinformował,  że  zmiany  dokonywane  są  w 

wyniku bieżącej analizy wykonania budżetu, przeniesienia części zadań do realizacji na rok 

2023 oraz brakiem realizacji projektów, których koszt wykonania okazał się dużo większy niż 

wynikało z kosztorysów - zgodnie ze zmianami w załącznikach Nr 3 i 4 do uchwały. 

W wyniku zmian w budżecie ulega zmniejszeniu planowany deficyt budżetu o kwotę 

3.845.470,20zł do kwoty 4.335.039,60 zł. W związku z tym o taką kwotę zmniejszają się 

przychody  budżetu  pochodzące  z  wolnych  środków wynikających  z  art.  217  ust.2  pkt  6 

Ustawy o finansach publicznych.   

Skarbnik  poinformował  również  o  wprowadzeniu  autopoprawki,  która  wynika  m.in.  ze 

zmiany  klasyfikacji  środków  związanych  z  obsługą  sprzedaży  węgla  oraz  zwiększeniem 

dotacji na wypłatę dodatków węglowych.

Radny R.  Szymczuch zapytał  czy wniosek złożony na budowę  przejścia  dla pieszych w 

Mąchocicach Kapitulnych został odrzucony.

Wójt potwierdził, że  zdanie nie może być realizowane.



GŁOSOWANIE: 

Za-4; przeciw- 0; wstrzymujących się- 2; brak głosu – 0; nieobecni – 0
Głosowanie imienne:
Za (4)

Ryszard Filipowicz, Zenon, Adam Pedrycz, Piotr Zegadło, Andrzej Pedrycz

Wstrzymujących się (2)

Tomasz Ksel, Ryszard Szymczuch,

Komisja pozytywnie opiniuje projekt uchwały.

Ad.5b Projekt  uchwały  w sprawie  zmiany Wieloletniej  Prognozy Finansowej  Gminy 

Masłow na lata 2022-2029

Projekt  uchwały  przedstawił  Skarbnik  Gminy.  Poinformował,  że  zmiany  w 

Wieloletniej  Prognozie  Finansowej  wynikają  ze  zmian  wprowadzonych  do  uchwały 

budżetowej. 

Omówił również autopoprawki wprowadzone do uchwały budżetowej na 2023 rok, oraz do 

Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2023 – 2029.

Skarbnik  przedstawił  Komisji,  pismo  z  Urzędu  Gminy  w  Górnie  z  propozycją  zawarcia 

porozumienia określającego koszty partycypacji Gminy Masłów w utrzymaniu kąpieliska w 

nad  zalewem  w  Cedzynie,  oraz   zabezpieczenie  na  ten  cel  kwoty  nie  mniejszej  niż 

70.000,00zł. Skarbnik przypomniał, że na chwilę obecną na 2023 rok zabezpieczono kwotę 

5.000zł

GŁOSOWANIE: 

Za-3; przeciw- 0; wstrzymujących się- 2; brak głosu – 1; nieobecni – 0
Głosowanie imienne:
Za (3)

Ryszard Filipowicz, Zenon, Adam Pedrycz, Andrzej Pedrycz, Tomasz Ksel,

Wstrzymujących się (2)

Ryszard Szymczuch, Piotr Zegadło

Brak głosu (1)

Zenon, Adam Pedrycz,

Komisja pozytywnie opiniuje projekt uchwały.

 

Ad.5c  Projekt  uchwały  w  sprawie  zmiany  uchwały  nr  XLIV/443/2017  Rady  Gminy 



Masłow  z  dnia  28  grudnia  2017  roku  w  sprawie  udzielenia  pomocy  rzeczowej  dla 

Powiatu Kieleckiego w latach 2018- 2023.

Projekt  uchwały  przedstawił  Skarbnik  Gminy.  Poinformował,  że  projekt  uchwały 

dotyczy dwóch zadań tj.:

1) Budowa  chodnika  wzdłuż  drogi  powiatowej  nr  0315T  w  miejscowości  Masłów 

Pierwszy ul. Podklonówka 

2) Budowa chodnika  wzdłuż  drogi  powiatowej  nr  0315T w miejscowości  Mąchocice 

Kapitulne.

Jest to kontynuacja realizacji zadań, ale w związku z tym, że są to zadania realizowane na 

podstawie porozumień, wprowadzanie ich do budżetu poszczególnych lat wymaga podjęcia 

stosownej uchwały – okres realizacji wydłuża się o kolejny rok.

Radny A Kułak zabrał głos i powiedział, że mieszkańcom ul. Podklonówka bardzo zależy na 

realizacji tego zadania.

Radny R. Szymczuch poruszył temat remontu docinka drogi powiatowej w Ciekotach której 

nawierzchnia jest bardzo złym stanie.

GŁOSOWANIE

Za-5; przeciw- 0; wstrzymujących się- 0; brak głosu – 0; nieobecni – 1
Głosowanie imienne:
Za (5)
Ryszard Filipowicz, Ryszard Szymczuch, Piotr Zegadło, Andrzej Pedrycz, Tomasz Ksel,

Nieobecni (1)

Zenon, Adam Pedrycz

Komisja pozytywnie opiniuje projekt uchwały.

Ad.5d  Projekt  uchwały  w  sprawie  udzielenia  pomocy  rzeczowej  dla  Powiatu 

Kieleckiego.

Projekt  uchwały  przedstawił  Skarbnik  Gminy.  Przedmiotowa  uchwała  zakłada 

udzielenie pomocy rzeczowej dla Powiatu Kieleckiego w 2024 roku i dotyczy dwóch zadań 

tj.:

1. Opracowanie  projektu  rozbudowy  drogi  powiatowej  nr  1303T  od  skrzyżowania  z 

droga powiatową nr 1302T do skrzyżowania z drogą gminną 344021T - etap I (od km 

2+350 do km 5+650 o długości 3300mb)

2. Opracowanie  projektu rozbudowy drogi  powiatowej  nr  1303T  od  skrzyżowania  z 



drogą gminną nr 344021T do drogi powiatowej nr1306T  - etap II (od km 5+650 do 

km 8+280 o długości 2630mb)

GŁOSOWANIE

Za-5; przeciw- 0; wstrzymujących się- 0; brak głosu – 0; nieobecni – 1
Głosowanie imienne:
Za (5)
Ryszard Filipowicz, Ryszard Szymczuch, Piotr Zegadło, Andrzej Pedrycz, Tomasz Ksel,

Nieobecni (1)

Zenon, Adam Pedrycz

Komisja pozytywnie opiniuje projekt uchwały.

Ad.5e Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Gminy Górno.

Projekt uchwały przedstawił Skarbnik Gminy.

Wójt wyjaśnił, że zgodnie z wcześniejszymi ustaleniami przedstawia projekt uchwały.

Radny T. Ksel zapytał czy były prowadzone rozmowy z sąsiednią gminą zarządzającą 

tym kąpieliskiem, ponieważ przekazujemy tę samą kwotę od wielu lat, a  wartość pieniądza 

jest zupełnie inna. Jeśli była jakaś partnerska rozmowa i jest możliwe zwiększenie  przez nas 

tych środków o jakąś niewielką kwotę to ja byłbym za. Zasugerował rozważenie zwiększenia 

tej kwoty choćby biorąc pod uwagę inflację.

Wójt udzielił odpowiedzi, że przedstawiony projekt uchwały jest zgodny ze wcześniejszymi 

ustaleniami większości Rady.

GŁOSOWANIE

Za-5; przeciw- 0; wstrzymujących się- 0; brak głosu – 0; nieobecni – 1
Głosowanie imienne:
Za (5)
Ryszard Filipowicz, Ryszard Szymczuch, Piotr Zegadło, Andrzej Pedrycz, Tomasz Ksel,

Nieobecni (1)

Zenon, Adam Pedrycz

Komisja pozytywnie opiniuje projekt uchwały.

Ad.5f  Projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały NR XLIV/453/2022 Rady Gminy 

Masłów  z  dnia   24  marca  2022  roku  w  sprawie  uchwalenia  Gminnego  Programu 

Profilaktyki  i  Rozwiązywania  Problemów  Alkoholowych  oraz  Przeciwdziałania 



Narkomanii na rok 2022.

Projekt uchwały przedstawiła Pełnomocnik Wójta ds. Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych. Poinformowała, że zmiany Programu dokonuje się z uwagi na 

zwiększenie  środków na realizacje zadań wskazanych do realizacji przez Gminną Komisje 

Rozwiazywania Problemów Alkoholowych i  Przeciwdziałania Narkomanii  w roku 2022 o 

kwotę  30.347,00zł.,  która  pochodzi  z  części  opłaty  za  zezwolenia  na  sprzedaż  napojów 

alkoholowych w obrocie hurtowym.

GŁOSOWANIE

Za-5; przeciw- 0; wstrzymujących się- 0; brak głosu – 0; nieobecni – 1
Głosowanie imienne:
Za (5)
Ryszard Filipowicz, Ryszard Szymczuch, Piotr Zegadło, Andrzej Pedrycz, Tomasz Ksel,

Nieobecni (1)

Zenon, Adam Pedrycz

Komisja pozytywnie opiniuje projekt uchwały.

Ad.5g  Projekt  uchwały  w  sprawie  uchwalenia  Gminnego  Programy  Profilaktyki  i 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych  oraz Przeciwdziałania Narkomanii na lata 

2023 – 2026.

Projekt uchwały przedstawiła Pełnomocnik Wójta ds. Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów  Alkoholowych.  Poinformowała,  że  prowadzenie  działań  związanych  z 

profilaktyką i  rozwiązywaniem problemów alkoholowych i  przeciwdziałaniem narkomanii 

należy  do  zadań  własnych  gminy.  Realizacja  tych  zadań   przedstawiona  jest  w  formie 

Gminnego  Programu  Profilaktyki  Rozwiązywania  Problemów  Alkoholowych  i 

Przeciwdziałania  Narkomanii.  Program  uwzględnia  działania  związane  z  profilaktyką 

uzależnień  oraz  rozwiązywania  problemów  alkoholowych,  które  będą  skierowane  do 

wszystkich  mieszkańców gminy Masłów, zarówno działania profilaktyczno- edukacyjne dla 

dzieci, młodzieży i dorosłych jak też działania pomocowe skierowane do osób uzależnionych 

oraz spożywających alkohol w sposób ryzykowny i szkodliwy.

Środki na realizacje Programu pochodzą z opłat za korzystanie z zezwoleń na sprzedaż 

napojów  alkoholowych  oraz  z  tytułu  części  opłaty  za  zezwolenia  na  sprzedaż  napojów 

alkoholowych w obrocie hurtowym.



GŁOSOWANIE

Za-5; przeciw- 0; wstrzymujących się- 0; brak głosu – 0; nieobecni – 1
Głosowanie imienne:
Za (5)
Ryszard Filipowicz, Ryszard Szymczuch, Piotr Zegadło, Andrzej Pedrycz, Tomasz Ksel,

Nieobecni (1)

Zenon, Adam Pedrycz

Komisja pozytywnie opiniuje projekt uchwały.

Ad.5h  Projekt  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  ustanowienie  służebności 

przesyłu  na  działce  nr  208/2  połozonej  w  Ciekotach  stanowiącej  własność  Gminy 

Masłów.

Projekt uchwały przedstawiła kierownik referatu Rolnictwa Gospodarki Komunalnej i 

Ochrony Środowiska – A. Kucmin. Poinformowała, że podjęcie przez Radę Gminy Masłów 

uchwały w sprawie ograniczonego prawa rzeczowego – służebności przesyłu na rzecz spółki 

PGE Dystrybucja S.A. podyktowane jest faktem, że na nieruchomości oznaczonej numerem 

208/1 położonej w Ciekotach wybudowana zostanie stacja transformatorowa kontenerowa. 

Ustanowienie służebności przesyłu ma na celu udostępnienie przedsiębiorcy nieruchomości 

gminnej,  w  celu  wykonywania  niezbędnych  robót  związanych  z  budową,  eksploatacją, 

konserwacją,  modernizacją,  remontami,  usuwaniem  oraz  wykonywaniem  przebudowy 

urządzeń i instalacji. 

W umowie zawartej w formie aktu notarialnego o ustanowieniu służebności przesyłu, 

której  integralną  część  będzie  stanowiła  mapa  określająca  zakres  służebności  przesyłu, 

zostaną szczegółowo określone warunki służebności.

GŁOSOWANIE

Za-5; przeciw- 0; wstrzymujących się- 0; brak głosu – 0; nieobecni – 1
Głosowanie imienne:
Za (5)
Ryszard Filipowicz, Ryszard Szymczuch, Piotr Zegadło, Andrzej Pedrycz, Tomasz Ksel,

Nieobecni (1)

Zenon, Adam Pedrycz

Komisja pozytywnie opiniuje projekt uchwały.

Ad.5i  Projekt  uchwały  w  sprawie wyrażenia  zgody  na  nieodpłatne  nabycie  działek 



położonych w Dąbrowie. 

Projekt uchwały przedstawiła kierownik referatu Rolnictwa Gospodarki Komunalnej i 

Ochrony Środowiska  –  A.  Kucmin.  Poinformowała,  że  właściciele  działek  nr  726/12,  nr 

729/9,  nr  731//7  i  nr  733/7  położonych  w Dąbrowie  złożyli  oświadczenia  o  bezpłatnym 

przekazaniu swoich działek na rzecz Gminy Masłów. W/w działki położone są zgodnie z 

ustaleniami obowiązującego planu zagospodarowania przestrzennego na terenie oznaczonym 

symbolem KDW4 – teren dróg wewnętrznych.

Podjęcie uchwały umożliwi przejęcie działek przez gminę na cele drogowe, będą one 

pełniły  rolę  układu  komunikacyjnego-  drogi  wewnętrznej  jako  dojazd  do  świetlicy 

samorządowej.

GŁOSOWANIE

Za-4; przeciw- 0; wstrzymujących się- 1; brak głosu – 0; nieobecni – 1
Głosowanie imienne:
Za (4)
Ryszard Filipowicz, Ryszard Szymczuch, Piotr Zegadło, Andrzej Pedrycz, 

Wstrzymujący się (1)

Tomasz Ksel

Nieobecni (1)

Zenon, Adam Pedrycz

Komisja pozytywnie opiniuje projekt uchwały.

 

Ad.5j Projekt uchwały w sprawie  wyrażenia zgody na zawarcie umowy o świadczenie 

usług  w  zakresie  publicznego  transportu  zbiorowego  o  charakterze  użyteczności 

publicznej na terenie Gminy Masłów.

Projekt uchwały przedstawił Sekretarz Gminy – Z.  Zagdański. Poinformował, że w 

wyniku ogłoszonego przez Wojewodę Świętokrzyskiego naboru wniosków o dofinansowanie 

w 2023 roku zadań w ramach Funduszu rozwoju przewozów autobusowych o charakterze 

użyteczności  publicznej,  Gmina  Masłów  wystąpiła  z  wnioskiem  o  dofinansowanie  na 

realizację zadań własnych w zakresie  przewozów  autobusowych o charakterze użyteczności 

publicznej.

W związku z tym na w/w liniach komunikacyjnych należy zawrzeć umowę pomiędzy 

organizatorem publicznego transportu zbiorowego tj.  Gminą Masłów, a  operatorem, który 

będzie  świadczył  usługę  w  zakresie  publicznego  transportu  zbiorowego  na  tych  liniach. 



Zgodnie  z  art.22  ust.  2  ustawy z  dnia  16  maja  2019 r.  o  Funduszu rozwoju  przewozów 

autobusowych o charakterze użyteczności publicznej, zawarcie umowy musi być poprzedzone 

wyrażeniem  zgody  przez  organ  stanowiący  organizatora.  Wyrażenie  zgody  na  zawarcie 

umowy należy do właściwości rady Gminy Masłów. 

Zawarcie  umowy  z  operatorem  i  uruchomienie  linii  komunikacyjnej  warunkuje 

uzyskanie dopłaty z Funduszu rozwoju przewozów autobusowych o charakterze użyteczności 

publicznej.

- 14:42 radny Z. Pedrycz dołącza do obrad Komisji.

Radny R. Szymczuch zgłosił potrzebę zmiany rozkładu jazdy ze względu na duże opóźnienia 

spowodowane korkami.

Wójt T. Lato zabrał głos i poinformował, że zostało wprowadzone  6 kursów z uwagi na 

konieczność skomunikowania  sołectwa Wiśniówka, które jako jedyne nie było połączone z 

gminą Masłów.

Radny T. Ksel zapytał czy będą w umowie dodatkowe  zapisy umożliwiające inną formę albo 

bardziej odpowiednią kontrolę przewoźnika oraz zapytał o ulgę ustawową 49% jaką wystawia 

firma świadcząca usługi przewozowe.

Sekretarz udzielił odpowiedzi, że formy kontroli są optymalizowane wraz z upływem czasu i 

naszych dodatkowych doświadczeń w związku z kolejnym rokiem realizowania tej usługi. 

Kontrole były i są realizowane na bieżąco. Odnosząc się do ulg sekretarz powiedział, że może 

tylko przytoczyć definicje ulgi, które wynikają z określonych przepisów prawa. Przewoźnicy 

mogą stosować własne uli żeby zachęcić klientów.

Radny T. Ksel przedstawił paragon na kwotę 2,04zł, na którym naliczono ulgę 49% natomiast 

pobrano od klienta opłatę 4,00zł. Radny zapytał jak operator rozlicza zastosowanie takiej ulgi 

tylko na paragonie.

Sekretarz  udzielił  odpowiedzi,  że  operator  nie  zwracał  się  do  gminy  z  wnioskiem  o 

wypłacenie tych ulg.

Rady T. Ksel poprosił Pana Sekretarza o sprawdzenie tych informacji i dopytanie na jakiej 

podstawie wystawiane są te ulgi na paragonach.

Pan Sekretarz zapewnił, że ta kwestia zostanie wyjaśniona.

Radny R. Szymczuch zapytał o kary jakie zostały naliczone przewoźnikowi i czy kontrola 

musi być zapowiedziana.

Pan Sekretarz udzielił odpowiedzi, że nie ma obowiązku zapowiadania kontroli,  natomiast 



jakie kary zostały naliczone udzieli odpowiedzi na sesji ponieważ w tej chwili nie posiada 

takiej wiedzy.

Radny Z. Pedrycz potwierdził, że do niego również napływały skargi na barak kursu albo 

opóźnienia, ale po interwencji Pana Sekretarza sytuacja się poprawiła.

GŁOSOWANIE

Za-6; przeciw- 0; wstrzymujących się- 0; brak głosu – 0; nieobecni – 0
Głosowanie imienne:
Za (6)
Ryszard Filipowicz, Ryszard Szymczuch, Piotr Zegadło, Andrzej Pedrycz, Tomasz Ksel,

Zenon, Adam Pedrycz

Komisja pozytywnie opiniuje projekt uchwały.

Ad. 6 Sprawy Inny

Radny T. Ksel zwrócił się z prośbą o dołożenie stolika i rozsunięcie krzeseł na czwartkową 

sesję w Szklanym Domu.

Ad. 7 Zakończenie obrad.

Po wyczerpaniu tematyki Przewodniczący komisji podziękował za udział w komisji i o godz. 

15:30 zamknął obrady.

Na tym protokół zakończono i podpisano.

Protokółowała:  A. Kmieć

Podpisał:

Przewodniczący

Komisji Budżetu i Finansów

  /-/Zenon Pedrycz



           

           


